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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő- testületének valamint Erdőtarcsa Község 
Önkormányzata Képviselő- testületének 2012. július 12-én 16,00 órai kezdettel Kálló 
községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak:  
 
Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Balla Jánosné, Kapás Antalné, 
Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú képviselő- testület 5 tagja a kállói képviselő - testület 
részéről - 
 
Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester, Szalatniné Podonyi Mária– 
szám szerint az 5 tagú képviselő- testület 3 tagja az erdőtarcsai képviselő- testület részéről - 
 
Koncz Anita körjegyző  – meghívott – 
Kiss László iskolaigazgató- meghívott – 
 
A polgármesterek köszöntik a megjelenteket. Megállapítják a határozatképességet és 
megnyitják az ülést. Kijelölik a jegyzőkönyv hitelesítésére Kapás Antalné és Koncz Lajosné 
képviselőket a kállói, Markó Róbertné és Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket az 
erdőtarcsai képviselő- testület részéről. A jegyzőkönyv-hitelesítők személyét mindkét 
képviselő-testület egyhangúlag elfogadta. 
 
A polgármesterek javaslatot tesznek az ülés napirendjére. A meghívóban kiküldött 
napirendeken kívül két napirendi pontot javasolnak elfogadni. Szükséges megtárgyalni  az 
ÉRV, Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt-vel megkötendő szerződéseket, valamint 
egyebeket. A képviselő- testületek az elhangzott javaslat alapján egyszerű többségű 
szavazással az alábbi határozatot hozták: / kállói képviselő- testület 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül, erdőtarcsai képviselő- testület 3 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozták: 
                                                             
 
 
  28/2012. (VII.12.) számú kállói képviselő- testületi határozat 
  24/2012. (VII.12.) erdőtarcsai képviselő- testületi határozat 
 
  A képviselő- testületek a 2012. július 12-i együttes ülésük napirendjét 
  az alábbiak szerint állapítják meg: 
  

1./ Javaslat a Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola igazgatói              
      megbízására 
 Előterjesztő: Ivanovics István polgármester 
 

  2./ Erdőtarcsa Község Önkormányzat egyetértési jogának gyakorlása 
                          a Napraforgó Óvoda Kálló óvodavezetői megbízásával kapcsolatban 
   Előterjesztő: Nagy Attiláné polgármester 
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3./ Javaslat a 2011. évi CCIX. törvény és módosításainak megfelelő ÉRV ZRT  
      által tett üzemeltetési ajánlat megtárgyalására 

   Előterjesztő: Ivanovics István polgármester 
  4./ Egyebek 
 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont  
Javaslat a Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola igazgatói megbízására 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Balla Jánosné képviselő: Sok sikert kíván Kiss László iskolaigazgatónak ahhoz, hogy 
továbbra is ebben az iskolában szeretné eltölteni az idejét. Próbálja meg továbbra is 
összetartani a pedagógus gárdát. Azt nem mondja, hogy az itteni gyermekeket nevelje meg, 
mert azt úgysem tudja. 
 
Ivanovics István polgármester: Nem ért egyet a véleményezéssel. Tudja, hogy problémák, 
gondok mindenhol vannak, de azokat nem az önkormányzat okozta. Valóban drasztikus 
költségvetés csökkentés volt az iskolában. (BEK) 
Nem ért vele egyet, kérdezi, hogy mit ért ezalatt az előkészítő bizottság? 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Ez a tantestület véleménye. Tény és igaz, hogy drasztikus 
költségvetés csökkentés volt az iskolában. 
 
Ivanovics István polgármester: Ő nem közoktatási szakember, ha úgy gondolják, felül lehet 
vizsgálni az iskola működését visszamenőleges öt évre. 
Nem ő vonta el az iskolától a pénzeket, központilag finanszíroznak jóval kevesebbet. Sajnos 
ezt a költségvetés csökkentést meg kellett lépni, ahhoz, hogy fenn tudjunk maradni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Azt sajnálja, hogy csak ez a két mondta került kiemelésre a 
véleményből. 
Először a pályázattal kapcsolatosan kellett volna véleményt mondani. 
 
Ivanovics István polgármester: A pályázatban is csak a pénz szerepel. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Sokszor kérte a polgármestert, hogy jöjjön el az iskolába, csak 
egy kis beszélgetésre. 
Nem jogilag kellett volna támadni. 
Jelenleg nincs korrepetálás az iskolában, ezért emelkedett a bukások száma, pedig nagyon 
nagy szükség lenne rá, a pedagógusok ingyen végzik a korrepetálást. Jelenleg csak az IPR 
program működik az iskolában. 
 
Kiss László iskolaigazgató: Szerinte a leírtak nem értékítéletet tükröznek, hanem csak egy 
testület véleményét. Tudja, hogy az „öncélű” szó kemény megfogalmazás. Azt kellett volna 
mondani, hogy az iskolára nincsen több pénz, nem pedig, hogy az önkormányzatnak nincsen 
pénze. Ami ebben a formában nem igaz, mert látta a zárszámadást. 
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A mostani költségvetésből a minimális feltételeket tudják biztosítani. Ez ebben a 
környezetben nagyon kevés az itt tanuló 180 gyereknek, akiknek a túlnyomó többsége 
halmozottan hátrányos helyzetű. 
Az IPR program sem tudja biztosítani a hozzáfűzött reményeket, hiszen össze-vissza jönnek 
le pénzek, minimális felhasználási idővel. 
Az iskolában a pedagógusok által végzett munka elég sziszifuszi, minimális eredményekkel 
jár.  
A közoktatási törvény a minimum előírásokat írja elő, melyet minden körülmények között 
biztosítani kell, ennél többet, anyagi helyzetét figyelembe véve adhat a fenntartó. Régen több 
jutott kisegítőre, korrepetálásra. Ezeknek a hirtelen megszűnése hiányzott a gyermekeknek és 
a pedagógusoknak egyaránt. Pozitív irányba el lehet térni a közoktatási törvény előírásaitól. 
Több óraszámra lenne szükség jelenleg is. 
 
Nagy Julianna (előkészítő bizottság tagja): Az igazgató az iskoláért felel: szakmai, pénzügyi, 
személyi és tárgyi feltételekért. 
A szakmai programban foglaltak nem vethetnek fel kérdést, a szerint kell szervezni a 
dolgokat, úgy kell végezni a pedagógiai munkát. Ha nincs az önkormányzatnak valamire 
pénze, akkor azt az igazgatóval meg kell beszélni. Véleménye szerint „átnyúlnak” az igazgató 
feje felett. Mindenkinek be kell tartani a … kt.   
 
Ivanovics István polgármester: Az iskola költségvetéséből nem vettek el semmit, neki is be 
kell osztania az önkormányzat költségvetését, ő azért tartozik felelősséggel. 
A kereteken belül mindig megkérdezték az intézményeket, hogy mikor van szükségük pénzre. 
 
Nagy Julianna: Egy évre előre meg kell tervezni az iskolában a programot Ha időnként 
hozzányúlnak, akkor nem ér semmit a tervezés. 
A gyerekek csak azt tudják, amit az iskolában megtanulnak. 
Nincs beszélgetés az iskola és az önkormányzat között. Kommunikációval mindent le lehetne 
rendezni. Félreértésekből adódnak  a feltételezések. 
 
Ivanovics István polgármester: Örül, hogy az igazgató ismét benyújtotta pályázatát. 
Az önkormányzat nem nyúl hozzá havonta  az iskola költségvetéséhez. Ha nem hagytak volna 
bent pénzt, akkor az iskolát, óvodát szükség esetén nem tudta volna kisegíteni az 
önkormányzat. 
 
Nagy Julianna: Sok olyan feladat van az iskolában, ami nem pénzről szól. 
A pedagógusok nem tudják kezelni az itteni társadalmi helyzeteket. Ember legyen a talpán, 
aki megmarad ebben az iskolában, ilyen körülmények között. 
A gyerekek olyan szavakat használnak az iskolában, melyeket  ő a mai napig nem mer 
használni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Hiányzik az iskolában, hogy a polgármester átjöjjön 
beszélgetni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Elismerése az igazgatónak, hogy ismét benyújtotta a pályázatát. 
Szerinte ebben az iskolában már az is sikerélménynek számít, ha nincs kudarcélmény. El sem 
tudta volna képzelni, hogy ha nem nyújtja be a pályázatát, akkor mi lett volna az iskolával. 
Szakmailag nem tudja véleményezni a pályázatot. Az a személyes véleménye, hogy a pályázó 
sokat foglakozott a jelennel, hiányolta a jövőbe tekintést, melyet részben meg is ért, hiszen 
jelenleg nincsen semmilyen perspektíva. 
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Sajnálja, hogy elmegy a pénz irányába minden. 62 %-át finanszírozta az állam az iskola 
költségvetésének 2012. évben, a 38 %-ot az önkormányzatnak kellett hozzátenni. 
Az intézményekben azt is tudomásul kell venni, hogy az önkormányzat kötelező 
feladatellátása másra is kiterjed, mint az intézmények működtetése. 
A központilag kitalált új költségvetési rendszer, szerinte nem volt kellőképpen kidolgozva. 
 
Kiss László iskolaigazgató: Sajnos eltűnt a költségvetési tervezés lehetősége. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az önkormányzat 8/12 és 4/12 részben kapja a támogatást az 
iskolára. 
Ki lehetne teljesen söpörni a kasszát, de aki ilyet  tesz, azt ő felelőtlen vezetőnek gondolja. 
Folyamatosan csökken minden támogatás, régen fedezték a normatívák az óvodák, iskolák 
működését, megkapták az intézmények azt a pénzösszeget, amelyre szükségük volt. Ma ez 
semmilyen területen nem így működik. 
Próbáljon meg bízni mindenki, mert ha nem bíznak, akkor minden vezető felállhat a mai 
körülmények között. 
 
Nagy Julianna: Az iskolák az önkormányzatokon keresztül tudnak pályázni. 
 
Kiss László iskolaigazgató: A TÁMOP és TIOP pályázatok az önkormányzatokon keresztül 
zajlanak, de két problémája van ezzel kapcsolatban: biztosítani kell az önrészt, amely talán 
még megoldható lenne, illetve az áfát nem lehet kivédeni, ami viszonylag nagy összeg egy 
pályázaton belül. 
 
Ivanovics István polgármester: Sok önkormányzat csődhelyzetbe került a pályázatok miatt. 
 
Koncz Lajosné képviselő: 90 nap alatt ki kell fizetni a pályázati pénzeket. 
 
Balla Jánosné képviselő: Nem igazán tartják be ezeket a határidőket. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Van olyan önkormányzat, amely több mint egy évig várt a 
pénzére. 
Az önkormányzatok is mindenhol falakba ütköznek, ők sem tudnak előre tervezni. 
Őszintén bízik benne, hogy átveszi az iskolát az állam, és így jobban tud működni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: 3000 fő alatt eldönthetnék az önkormányzatok, hogy vállalják 
e továbbra is az iskola működtetését. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Nem arról van szó, hogy az önkormányzat nem szívesen adna 
pénzt. Jó lenne, ha jutna is maradna is. Kellett egy  kis tartalék ahhoz, hogy az intézményeket 
ki tudja segíteni az önkormányzat. 
 
Balla Jánosné képviselő: A pénzügyi dolgok mindig rossz irányba vezetnek mindenkit. Ha 
nincs pénz, összedől a világ. Ez az alapvető probléma. Minden vezetőnek tudnia kell, hogy 
úgy feleljen az intézményért, hogy az elvárásoknak megfeleljen. 
Személyi jellegű problémát érez, szerinte keveset értekezik az önkormányzat az 
intézményekkel. Javítani kell a kommunikációs helyzeten. Nincs meg a teljes egyetértés az 
iskola, óvoda és az önkormányzat között. 
Mindenkinek meg van a maga problémája, de le kell ülni közösen megbeszélni a problémákat, 
csak ez vezet eredményre. 
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Ha a intézményeknek pénzre van szükségük, akkor keressék meg a polgármestereket, 
véleménye szerint a nagyon kicsit ki tudják szakítani, ha akarják. 
 
Minden tisztelete a pedagógusoknak, tudja, hogy milyen gyermekekkel kell foglalkozniuk. 
Nem mindig a negatívumot kell nézni, a falut ki kell mozdítani ebből a rossz helyzetből, úgy 
hogy segítenek egymáson. Tudja, hogy mindenki időhiánnyal küszködik, de mégis meg kell 
tenni bizonyos lépéseket. Ha nem tudunk előrelépni, akkor nem lesz itt jövő. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Szerinte is megfelelő kommunikációra van szükség. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Úgy látja, hogy nincs meg a kellő egyensúly, helyi dolgokra 
is kell időt szakítani. Kellene egy rendszernek lennie, hogy el tudjanak menni az iskolába, 
óvodába. 
Az elhangzottakból úgy tűnik, hogy az iskola dolgozói úgy érzik, hogy mostoha gyermekként 
kezelik őket, ezért kell leülni kommunikálni.  
 
Ivanovics István polgármester: Beszéljék meg, hogy havonta egyszer találkozzanak. 
Ha nincs kellő információáramlás, akkor egyes gondolatok másként csapódnak le. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint túl sok feladatot vállal fel a polgármester, nem 
kellene mindent személyesen neki intézni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Szerinte is minden feladatot magára vállal a polgármester. 
Ki kellene osztani a képviselőknek is feladatokat. 
 
Koncz Anita körjegyző: Javasolja a képviselő-testület bevonását ezekbe a megbeszélésekbe, 
hiszen minden döntésben a testület mondja ki a végszót. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a kállói képviselő-testület 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az erdőtarcsai képviselő-testület 3 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozták: 
 
 29/2012. (VII.12.) kállói képviselő-testületi határozat 
 25/2012. (VII.12.) erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Erdőtarcsa Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 2012. február 16-i közös testületi ülésükön 
pályázatot írtak ki a Kállói II., Rákóczi Ferenc Általános Iskola iskolaigazgató 
(magasabb vezetői) beosztásának betöltésére. 

 
A képviselő-testület megállapítja, hogy a pályázati határidőn belül egy pályázat 
érkezett be, a pályázat érvényes. 

 
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Erdőtarcsa Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete Kiss Lászlót, öt éves időtartamra, 2012. július 
16-tól 2017. július 15-ig megbízza a Kállói II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 
igazgatói feladatainak ellátására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. július 16. 
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2./ napirendi pont 
Erdőtarcsa Község Önkormányzat egyetértési jogának gyakorlása a Napraforgó Óvoda 
Kálló óvodavezetői megbízásával kapcsolatban 
 
Nagy Attiláné polgármester: Magyar Éva óvodavezető által benyújtott pályázat kidolgozott 
munka, de véleménye szerint túl sokat foglalkozik a pénzzel. Minden vezetőnek tudomásul 
kell venni, hogy megszorítások vannak. 
Optimista hangvételűnek ítéli. 
Véleménye szerint a kötelező óraszám alóli mentesítés nem kellene, hogy a pályázat részét 
képezze, azt külön kell kérvényezni a testülettől. 
A maga részéről támogatja Magyar Éva pályázatát. 
Az óvodában dolgozók részére is elismerését kell, hogy kifejezze, hogy ilyen anyaggal, ilyen 
körülmények között végzik munkájukat. 
Ilyen kaotikus állapotok évtizedekkel ezelőtt sem voltak, semmilyen területen. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, az erdőtarcsai képviselő-testület 3 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 26/2012. (VII.12.) erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete e g y e t é r t Magyar Éva 
óvodavezetői megbízásával a Napraforgó Óvoda Kálló intézményben. 

 
 
3./ napirendi pont  
Javaslat a 2011. évi CCIX. törvény és módosításainak megfelelő ÉRV ZRT által tett 
üzemeltetési ajánlat megtárgyalására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Ivanovics István polgármester: A vízügyi törvény módosításait hétfőn elfogadta az 
Országgyűlés. Hamar lépni kellett, július 10-én érkezett meghívó, hogy 11-én víziközmű 
közgyűlés lesz. Felkészülési idő, előterjesztés nem volt a napirenddel kapcsolatban. 
Nem értettek egyet a gyorsasággal, de más lehetőségük nem volt, július 15-ig el kell fogadni 
az ÉRV Zrt. üzemeltetési, bérleti ajánlatát. 
Ha nem fogadják el 15-ig, akkor az önkormányzatoknak saját költségükön kell felméretni a 
vagyonukat, utána el kell küldeni az Energia Hivatalnak, ő fogja eldönteni, hogy hová teszi az 
önkormányzatot. 
 
Ők nem szavazták meg a csatlakozást, de 26 település van a Dél-Nógrádi Vízmű Kft-nél, 
együtt kell valahová csatlakozniuk. 
Az ÉRV Zrt 60 millió forintot ajánlott fel az önkormányzatoknak összességében, az 
üzemeltetési jog 15 évre történő megvásárlására. 
 
40 Ft-tal csökkentésre került a lakossági vízdíj. 10 %-ot bent hagy javításra, fejlesztésre. 
A Dél-Nógrádi Vízmű Kft., mint kihelyezett üzemág fog szerepelni. 
Nagy Attiláné polgármester: Ugyanúgy nincsenek döntési helyzetben, mint a hatósági 
vízárnál. 
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A Dél-Nógrádi Vízmű Kft. kicsi ahhoz, hogy tovább üzemelhessen, valahová csatlakozni kell 
az önkormányzatoknak, mégpedig egységesen. 
Szerettek volna a DRV-hez csatlakozni, de fogad, mert mindkettő állami tulajdonban van, és 
egymással szemben nem mennek a cégek. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Valószínű nem  akar kis önkormányzatokkal foglalkozni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Kevés lenne az árbevétele ezekről a településekről, és sok a 
településen a vízdíj tartozás is. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A vízmű vagyon visszaosztásra kerül az önkormányzatok 
részére, el lehet dönteni, hogy mit kezd vele. Jelenleg nem tudja eldönteni, hogy mennyit ér ez 
a vagyon, és mire hasznosítható. 
Az üzemeltetésért 60 millió forintot fizet az ÉRV Zrt. összességében, a vagyon mindenhol 
megmarad sajátnak. 
Pásztón 60 embernek megmarad a munkahelye, és ha valamilyen gond adódik, akkor onnan 
jönnek kijavítani. 
Aggálya, hogy nagyon hosszú időre, 15 évre került megkötésre az üzemeltetési szerződés. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint nem tudnak az önkormányzatok beleszólni, hogy 
nem akarják ezt. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Vagy együtt mennek az önkormányzatok, és akkor a 
vagyonfelmérést ingyen megcsinálja a cég, vagy ha nem mennek a többiekkel, akkor is fel 
kell méretni a vagyont. 
 
Balla Jánosné képviselő: Meghoznak egy döntést, ami ellen nem lehet mit tenni. 
Ha nem csatlakozik ide az önkormányzat, előfordulhat, hogy ide sem, oda sem kell majd. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A felelősséget nem ők viszik el, olyan, mintha az 
önkormányzatok dönthettek volna. 
Ha december 15-ig módosítják a törvényt, akkor lehet változtatni  a szerződésen is. 
Nem érti, hogy milyen demokrácia ez: megadja a lehetőséget, hogy döntsenek, de nincsen 
választási lehetőség. 

 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a kállói képviselő-testület 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az erdőtarcsai képviselő-testület 3 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozták: 

 
30/2012. (VII.12.) kállói képviselő-testületi határozat 
 
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az ÉRV ZRT 
2011. évi CCIX.  a víziközmű-szolgáltatásról szóló törvény és módosításainak 
megfelelő üzemeltetési ajánlatát és a következő döntést hozza. 

 
1./ A Képviselő-testület az ÉRV ZRT teljes körű üzemeltetési jog vásárlási 
szerződéses ajánlatát elfogadja és 2013. január 1-ével az ÉRV ZRT-t Kálló község 
közigazgatási területén a víziközmű szolgáltatások ellátásával 2027. december 31-ig 
megbízza. 
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2./ A Képviselő-testület az ÉRV ZRT bérleti üzemeltetési szerződésben tett ajánlatát 
elfogadja. 

 
3./ A Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az Országgyűlés által a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény esetleges módosítása 
kapcsán az előzőekben említett szerződések változtatását igénylő döntés esetén a 
Képviselő-testületet tájékoztassa a szükséges felülvizsgálat elvégzése érdekében. 

 
4./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a  jegyzőt a Teljes körű 
üzemeltetési jog vásárlási szerződés, valamint a Bérleti üzemeltetési szerződés 
aláírására. 

 
 Határidő: értelemszerűen 
 Felelős: polgármester 
              körjegyző 

 
 5./ A Dél-Nógrádi Vízmű KFT. nyilvántartásában, üzemeltetésében, kezelésében lévő, 
törvény szerint Kálló Község Önkormányzat törzsvagyonát képező ivóvíz vagyont a 
Dél-Nógrádi Vízmű Kft. nyilvántartásából a hatályos víziközmű törvény értelmében – 
figyelemmel az ÁSZ javaslatára is – ki kell vezetni, adó- és illetékmentesen, át kell 
adni Kálló Község Önkormányzatának és Kálló Község Önkormányzata számviteli és 
analitikus nyilvántartásaiban kell szerepeltetni. Az átadáshoz csatolni kell a megfelelő 
analitikus nyilvántartásokat, műbizonylatokat, garancia és jótállási bizonylatokat és 
egyéb szükséges pénzügyi és műszaki dokumentumokat. 

 
 Határidő: 2012. szeptember 30. 
            Felelős: Dél-Nógrádi Vízmű Kft. igazgatója 
    Polgármester 
 

27/2012. (VII.12.) erdőtarcsai képviselő-testületi határozat 
 
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az ÉRV ZRT 
2011. évi CCIX.  a víziközmű-szolgáltatásról szóló törvény és módosításainak 
megfelelő üzemeltetési ajánlatát és a következő döntést hozza. 

 
1./ A Képviselő-testület az ÉRV ZRT teljes körű üzemeltetési jog vásárlási 
szerződéses ajánlatát elfogadja és 2013. január 1-ével az ÉRV ZRT-t Erdőtarcsa 
község közigazgatási területén a víziközmű szolgáltatások ellátásával 2027. december 
31-ig megbízza. 

 
2./ A Képviselő-testület az ÉRV ZRT bérleti üzemeltetési szerződésben tett ajánlatát 
elfogadja. 

 
3./ A Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az Országgyűlés által a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény esetleges módosítása 
kapcsán az előzőekben említett szerződések változtatását igénylő döntés esetén a 
Képviselő-testületet tájékoztassa a szükséges felülvizsgálat elvégzése érdekében. 
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4./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a  jegyzőt a Teljes körű 
üzemeltetési jog vásárlási szerződés, valamint a Bérleti üzemeltetési szerződés 
aláírására. 

 
 Határidő: értelemszerűen 
 Felelős: polgármester 
                          körjegyző 
 

 5./ A Dél-Nógrádi Vízmű KFT. nyilvántartásában, üzemeltetésében, kezelésében lévő, 
törvény szerint Erdőtarcsa Község Önkormányzat törzsvagyonát képező ivóvíz 
vagyont a Dél-Nógrádi Vízmű Kft. nyilvántartásából a hatályos víziközmű törvény 
értelmében – figyelemmel az ÁSZ javaslatára is – ki kell vezetni, adó- és 
illetékmentesen, át kell adni Erdőtarcsa Község Önkormányzatának és Kálló Község 
Önkormányzata számviteli és analitikus nyilvántartásaiban kell szerepeltetni. Az 
átadáshoz csatolni kell a megfelelő analitikus nyilvántartásokat, műbizonylatokat, 
garancia és jótállási bizonylatokat és egyéb szükséges pénzügyi és műszaki 
dokumentumokat. 

 
 Határidő: 2012. szeptember 30. 
            Felelős: Dél-Nógrádi Vízmű Kft. igazgatója 
    Polgármester 
 
4./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Kórházi ellátással kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: Elkészült a lista, hogy a településeket, melyik kórházakhoz 
osztották be. Attól függően, hogy milyen ellátásra van szükség, egy település több kórházhoz 
is tartozhat. Az alapellátás Kálló és Erdőtarcsa községek esetében a salgótarjáni kórházban 
történne, ahová senki nem szeret járni, mert egyáltalán nincs tömegközlekedés. 
 
Balla Jánosné képviselő: Vanyarcot befogadta Balassagyarmat. Jó lenne, ha itt is megoldható 
lenne valahová beférkőzni. Több helyről is lehetne kérni befogadó nyilatkozatot. Ő 
mindenkinek ajánlja a balassagyarmati kórházat, lelkiismeretes, tapasztalt orvosok dolgoznak 
ott, neki csak jó tapasztalata van. 
Javasolja elküldeni a kérelmet az alábbi kórházakba: Balassagyarmat, Hatvan, Kistarcsa. 
Az lenne a legjobb, ha több helyről kapnának befogadó nyilatkozatot. 
 
Iskolabusszal kapcsolatos 
 
Koncz Lajosné képviselő: Buszjáratot kellene igényelni a VOLÁN-tól, mire elkezdődik az 
iskola Az a járat, amivel most utazni tudnak, olyan zsúfolt, hogy már Kállón nincs ülőhely, és 
egyre több kisiskolás jár a kartali és aszódi iskolába. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint iskolabuszt kellene igényelni. Erdőkürtöt is ide 
lehetne venni. Az iskolabusz Erdőkürt-Kálló-Erdőtarcsa útvonalon keresztül közlekedhetne 
Aszódig. 
 
Ivanovics István polgármester: A visszajövetelnél is van gond? 
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Czeba Katalin alpolgármester: Fél kettőre van egy busz itthon, amelyen nagyon sok az utas. 
 
Balla Jánosné képviselő. Akkor jó lenne, ha visszafelé is iskolabusz keretében jöhetnének 
vissza a gyerekek. 
 
 
 
Több napirend nem volt, a polgármesterek megköszönték a megjelenést és a testületi ülést 
bezárták. 
 
 
                                                                 Kmf. 
 
 
 
 
 
 
                   Ivanovics István                                                     Nagy Attiláné 
                       polgármester                                                         polgármester 
 
 
    
                                                        Koncz Anita 
                                                           körjegyző 
 
 
 
 
 
                                   Kapás Antalné                 Koncz Lajosné 
                                              jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 
 
                                  Markó Róbertné              Szalatnainé Podonyi Mária 
                                                jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 
 
 
  
 
 


